
Protokół Nr LVI/56/18

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 25  stycznia  2018  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Maria Malec.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych.

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 grudnia 2017 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt

nr 498/18,

b)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr

503/18,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 –

projekt nr 504/18,

d) zmiany Uchwały Nr LII/457/17 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 24 listopada 2017

roku  w  sprawie  uchwalenia  Programu  współpracy  Gminy  Staszów  z  organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok – projekt nr
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496/18,

e) wyrażenia zgody na udzielenie dotacji w wyższej wysokości dla publicznych przedszkoli

prowadzonych  przez  osoby  fizyczne  lub  prawne  inne  niż  jednostka  samorządu

terytorialnego – projekt nr 502/18,

f) zmiany Uchwały Nr XIX/179/12 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 9 lutego 2012 roku

w sprawie nadania statutu Żłobkowi w Staszowie – projekt nr 499/18,

g) utworzenia jednostki budżetowej  o nazwie Żłobek „Świat Dziecka” w Staszowie,  dla

którego organem prowadzącym jest Gmina Staszów – projekt nr 500/18,

h) utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Klub Dziecięcy „Świat Dziecka” w Staszowie,

dla którego organem prowadzącym jest Gmina Staszów – projekt nr 501/18,

i) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Staszowie na 2018 rok –

projekt nr 505/18,

j) stwierdzenia wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  w Staszowie – projekt nr

497/18:

- powołanie komisji skrutacyjnej;

- przyjęcie regulaminu głosowania;

-  zgłaszanie  kandydatów  do  pełnienia  funkcji  wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej

w Staszowie;

- przeprowadzenie tajnego głosowania;

- podjęcie uchwały stwierdzającej powołanie.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 8 grudnia 2017

roku do 22 stycznia 2018 roku;

-  informacja  z  realizacji  interpelacji  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie

w dniu 12.12.2017 r. i 20.12.2017 r.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Radni nie zgłosili uwag, wniosków do powyższego porządku obrad i zatwierdzili go jednogłośnie

(obecnych było 20 radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 28 grudnia 2017 roku i przyjęli go  jednomyślnie

(obecnych było 20 radnych).
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Ad. 3 a

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w sprawie   udzielenia  przez  Gminę  Staszów pomocy finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –

projekt nr 498/18.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/466/18

(w załączeniu do protokołu).

Głos  zabrał  p.  o.  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

w Staszowie Paweł Wojtasik, który podziękował w imieniu dyrekcji i pracowników za pozytywnie

rozpatrzoną  prośbę  dotyczącą  pomocy i  wsparcie  finansowe w zakupie  sprzętu  medycznego na

potrzeby  szpitalnego  oddziału  ratunkowego.  Następnie  poinformował o  rozpoczętej  procedurze

przetargowej  dotyczącej  realizacji  znaczącej  inwestycji  modernizacji  i  rozbudowy  Szpitalnego

Oddziału  Ratunkowego  realizowanym  przy  wsparciu  z  Programu  Operacyjnego  Infrastruktura

i Środowisko 2014-2020 w kwocie: 5 mln 950 tys. zł, tj. 80% kosztów.

O zabranie głosu poprosił radny Tomasz Otrębski. Zwrócił się z zapytaniem do przedmówcy, czy

rozważana jest możliwość wybudowania boksów garażowych na potrzeby zabezpieczenia karetek

pogotowia ratunkowego, a o co zabiega od kilkunastu lat. 

Odnosząc się do zapytania radnego Pan Paweł Wojtasik stwierdził, iż mają to na uwadze. Dodał, iż

na dzień dzisiejszy są na etapie wyboru wykonawcy, jeśli  chodzi o prace budowlane i  są plany

zdemontowania obecnego podjazdu dla karetek i wykonanie odpowiedniego zadaszenia. Wspomniał

również o posiadanym taborze ratunkowym, w tym o zakupionym ambulansie typu C wspartym

w kwocie 450 tys zł. z budżetu Wojewody Świętokrzyskiego.  

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 3 b

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr

503/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/480/18
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(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 c

Pani Joanna Pokora zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 – projekt nr 504/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/481/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała z projektem

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/457/17 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 24 listopada

2017  roku  w  sprawie  uchwalenia  Programu  współpracy  Gminy  Staszów  z  organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok – projekt nr 496/18.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/482/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Jolanta  Macias  przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  udzielenie

dotacji w wyższej wysokości dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne lub

prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego – projekt nr 502/18.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/483/18

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 3 f

Pani Jolanta Macias odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/179/12 Rady

Miejskiej w Staszowie z dnia 9 lutego 2012 roku w sprawie nadania statutu Żłobkowi w Staszowie

– projekt nr 499/18.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/484/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani Jolanta Macias  przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej

o nazwie Żłobek „Świat Dziecka” w Staszowie, dla którego organem prowadzącym jest Gmina

Staszów – projekt nr 500/18.

Nie podjęto dyskusji nad projektem uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/485/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani Jolanta Macias zapoznała z projektem uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej

o nazwie Klub Dziecięcy „Świat Dziecka” w Staszowie, dla którego organem prowadzącym jest

Gmina Staszów – projekt nr 501/18.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/486/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały
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w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Staszowie na 2018 rok –

projekt nr 505/18.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVI/487/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie Dominik Rożek  poprosił  radnych o zgłaszanie

kandydatur do składu komisji skrutacyjnej, która zostanie powołana do przeprowadzenia procedur

związanych z powołaniem wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  zaproponował do składu komisji skrutacyjnej  radnego Jerzego

Kozioła i radnego Wojciecha Charygę, którzy wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji. 

Radny Piotr Mazur zgłosił kandydaturę  radnego Bonifacego Wojciechowskiego, który wyraził

zgodę na udział w pracach komisji.

Innych kandydatur nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie

zawnioskował o zamknięcie listy, co zostało jednogłośnie przyjęte (obecnych było 20 radnych).

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  skład  komisji  skrutacyjnej

w  osobach:  radnego  Jerzego  Kozioła,  radnego  Wojciecha  Charygi,  radnego  Bonifacego

Wojciechowskiego.

Rada Miejska w Staszowie przy 18 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się (obecnych było 20

radnych) powołała przedmiotową komisję. 

Komisja przystąpiła do ukonstytuowania się.  

Przewodniczącym komisji został radny Bonifacy Wojciechowski, sekretarzem radny Jerzy Kozioł,

członkiem radny Wojciech Charyga.

Pan Dominik Rożek poprosił o zgłaszanie kandydatur do pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego

Rady Miejskiej w Staszowie. 

Radni nie zgłosili żadnej kandydatury.

Z uwagi na powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radcy prawnego Bolesława

Kozłowskiego  o  opinię  prawą  w zakresie  dalszego  procedowania  nad  projektem uchwały  dot.

wyboru wiceprzewodniczącego.

Radca prawny Bolesław Kozłowski zajął stanowisko, iż dalsze procedowania w tym zakresie staje

się bezprzedmiotowe. Wyjaśnił, iż kandydata do objęcia funkcji wiceprzewodniczącego Rady może
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zgłaszać każdy z Rady, w związku z czym radny może zgłosić również swoją kandydaturę.

Pan Dominik Rożek podziękował przedmówcy za opinię i ponowienie zwrócił się do radnych, czy

zgłaszają kandydata do funkcji wiceprzewodniczącego Rady.

Nie zgłoszono żadnej kandydatury, w związku z czym Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 5

Na wstępie w wolnych wnioskach i zapytaniach  radny Tomasz Otrębski  odniósł się do kwestii

poruszonej  przez  jednego  z  radnych  na  posiedzeniu  Komisji  Przestrzegania  Prawa  i  Porządku

Publicznego w zakresie pojawienia się na obiektach publicznych na terenie Staszowa wulgarnych

napisów.  Poprosił  obecnego  na  sesji  Komendanta  Powiatowej  Policji  w  Staszowie  Leszka

Dębowskiego o możliwe odniesienie się do sprawy.

Pan Leszek Dębowski – Komendant Powiatowej Policji w Staszowie potwierdził, iż początkiem

miesiąca  stycznia  br.  otrzymali  zgłoszenie  zniszczenia  elewacji  trzech  budynków  poprzez

umieszczenie wulgarnych napisów, co stanowi przestępstwo ścigane na wniosek z art. 288 Ustawy

z dnia 6 czerwca 1997 r. Kodeks karny. Dodał, iż zniszczone budynki stanowią własność Gminy

Staszów  i  na  wniosek pokrzywdzonego  t.  j.  Gminy  Staszów  zostało  wszczęte  postępowanie

w sprawie.  Ponadto  nadmienił,  iż  obecnie  w sprawie  tej  prowadzone jest  dochodzenie,  policja

zabezpieczyła materiał dowodowy, w tym nagrania z monitoringu. Został ustalony sprawca czynu,

którym jest mieszkaniec Staszowa. Na obecną chwilę trwają czynności związane z zatrzymaniem

sprawcy,  który  na  ten  czas  przebywa  na  terenie  innego  województwa.  Nadmienił,  iż  Gmina

Staszów, jako strona postępowania ma prawo wglądu w materiał prowadzonego dochodzenia, jak

również zadośćuczynienia czy wyrównania szkody wobec sprawcy. 

O zabranie głosu poprosiła radna Beata Gajek – Dyl, która stwierdziła, iż z uwagi że jej funkcja

wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej wygasła chciałaby podziękować wszystkim, z którymi miała

przyjemność współpracować. Dodała,  iż w szczególności dziękuje tym radnym, którzy trzy lata

temu  obdarzyli  ją  zaufaniem  i  dzięki  nim  mogła  pełnić  tą  funkcję.  Podziękowała  również

pozostałym  radnym,  którzy  darzą  ją  zaufaniem co  wykazało  ostatnie  głosowanie,  jak  również

pracownikom biura rady za współpracę.

Pan  Leszek  Kopeć  –  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  w  Staszowie  przedłożył  Wysokiej  Radzie

7



informację z działalności za okres od 8 grudnia 2017 roku do 22 stycznia 2018 roku i z realizacji

interpelacji zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej w Staszowie w dniu 12.12.2017 r. i 20.12.2017 r.

Ponadto przedstawił zadania obecnie realizowane i zakończone:

- zakończono realizację zadania pn.: ”Budowa placu zabaw dla dzieci do lat 3 przy żłobku

w Staszowie przy ul. Kilińskiego 20”;

- zakończono realizację zadania pn.: ”Rozbudowa budynku Przedszkola Nr 3 w Staszowie

z przeznaczeniem na żłobek oraz klub dziecięcy”, wartość zadania: 1 276 387,60 zł;

- zakończono realizację zadania pn.: ”Przebudowa istniejącej napowietrznej linii SN 15 kV

na linię kablową SN 15 kV na terenie strefy A w Grzybowie”;

- zakończono realizację zadania pn.: ”Budowa kolektora kanalizacji deszczowej na potrzeby

rozbudowy ulic na Osiedlu Staszówek w Staszowie w zakresie ulicy Wiśniowej, Akacjowej

i Czereśniowej”, wartość zadania 93 550,00 zł. Gmina Staszów pozyskała dofinansowanie

z budżetu powiatu staszowskiego w wysokości 87 200,00 zł.;

- zakończono realizację zadania pn.: ”Przebudowa drogi gminnej Wola Osowa Nr 1”, 

wartość zadania 249 360,36 zł; zadanie wsparte środkami Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych i Administracji, na usuwanie skutków klęsk żywiołowych;

-  zakończono  realizację  zadania  pn.:  ”Przebudowa  drogi  gminnej  w  Staszowie  przy

ul.  11  Listopada”,  zadanie  wsparte  środkami  Ministerstwa  Spraw  Wewnętrznych

i Administracji, na usuwanie skutków klęsk żywiołowych;

-  trwa przebudowa drogi  wojewódzkiej  757 Staszów –  Stopnica  na  odcinku  o  długości

3,7  kilometra  t.j.  od  Staszowa  (wyjazd  z  dworca  PKS  na  ul.  Krakowskiej)  do  Sielca

(inwestycję realizowaną przez Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach przy

wsparciu finansowym Gminy Staszów).

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Tomasz  Otrębski,  który  skierował  zapytanie  do  Burmistrza

w zakresie drogi wojewódzkiej Nr 757 Staszów – Stopnica. Poruszył kwestię przejęcia drogi przez

Gminę  Staszów i  wykonania  koniecznego  remontu  odcinka  drogi  od  sygnalizacji  świetlnej  do

planowanego ronda wokół nowej obwodnicy. Zapytał, czy przewidywane jest wsparcie finansowe

ze strony powiatu, bądź województwa w zakresie wykonania jej remontu, czy też Gmina będzie

musiała z własnego budżetu pokryć te koszty. Wspomniał, iż poruszył ten temat z uwagi na fakt, iż

Gmina  Staszów  nigdy  nie  odmówiła  pomocy  finansowej  Starostwu  Powiatowemu. Zapytał

również, jak przedstawia się sprawa wywłaszczenia gruntów zabranych pod budowaną obwodnicę

Staszowa. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć  odpowiedział, iż nie oczekują na wsparcie

finansowe inwestycji ze strony Starostwa Powiatowego. Dodał również, że jeżeli chodzi o Gminę
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Staszów  to  na  tą  chwilę  do  momentu  powstania  obwodnicy  mogą  jedynie  przekazać  środki

finansowe dla Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach, który mógłby wykonać

remont drogi i  chodników. Nadmienił,  iż  trwają rozmowy z Marszałkiem Województwa w tym

zakresie,  jednak  na  obecną  chwilę  nie  można  jednoznacznie  odpowiedzieć,  jakie  będzie  ich

zakończenie.  W  zakresie  wywłaszczenia  gruntów  poinformowała  radnego,  że  Gmina  Staszów

skierowała wniosek do Województwa Świętokrzyskiego o zwrot działek, które nie weszły w nowy

przebieg obwodnicy. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Dominik  Rożek –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  podziękował  za  udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:00 do godz: 14:40.

                   

Protokołowała:        Przewodniczący
                                         Rady Miejskiej w Staszowie

 A. Janicka                                   ( - ) Dominik Rożek
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